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Nicolas est PDG du Conseil Canadien pour la Coopération Internationale (CCCI) depuis 
août 2018. Fondateur et ancien directeur général de la Coalition Humanitaire, Nicolas est 
passionné par la politique humanitaire et d’aide au développement, le plaidoyer et les 
relations gouvernementales. Poussé par un engagement envers la justice sociale, il a 
commencé sa carrière dans le développement international en Éthiopie. Il a fondé et dirigé 
des coalitions, lancé des douzaines de campagnes de collecte de fonds et de 
communication multiplateformes et amassé des dizaines de millions de dollars pour aider 
les survivants de catastrophes humanitaires.  

Nicolas est diplômé en sciences économiques (Université de Montréal), en relations 
internationales (Université MacQuarie, Australie), et a un MBA (Université Queen’s).  En 
2016, il a été nommé au palmarès de Top 40 Sous Quarante par la Chambre de 
commerce d’Ottawa et le Ottawa Business Journal.  

 

 Nicolas has been CEO of the Canadian Council for International Co-operation (CCIC) 
since August 2018. Founder and former Executive Director of the Humanitarian Coalition, 
Nicolas is passionate about humanitarian and development aid policy, advocacy and 
government relations. Driven by a commitment to social justice, he began his international 
development career in Ethiopia. He has founded and led coalitions, launched dozens of 
multi-platform fundraising and communications campaigns, and raised tens of millions of 
dollars to help survivors of humanitarian disasters.

Nicolas holds degrees in economics (Université de Montréal), international relations 
(MacQuarie University, Australia), and an MBA (Queen’s University). In 2016, he was 
named to the Ottawa Chamber of Commerce and the Ottawa Business Journal’s Top 40 
Under Forty list.


